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Porządek   posiedzenia   Komisji Oświaty...  Nr 1/07 z dnia  20 kwietnia 
2007  r.- godz. 10   00  

1. Opinia w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2006 rok.
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 27 kwietnia 2007
3. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2007.
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Posiedzeniu  Komisji   przewodniczyła  Jolanta  Kostka   – 
Przewodnicząca  Komisji,  przywitała  przybyłych  i  stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iż zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy  cały  skład Komisji.

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu.

Radny Jacek Hadryś
-  nie jestem przegotowany do obrad  dzisiejszej komisji ponieważ materiały 
na  komisję   otrzymałem  dopiero  wczoraj.  Dla  mnie  jest  to  karygodne 
i niedopuszczalne ponieważ każdy radny uczestniczy tylko w jednej komisji 
i  nie  ma  możliwości  omówienia  spraw na  następnej  komisji.  Zastanawiam 
się  nad  sensowością  dzisiejszej  komisji.  Uważam,  że  w  Statucie  powinien 
znaleźć się zapis o dostarczaniu wcześniej materiałów. Nie wiem czy komuś 
zależy  na  tym,  byśmy  byli  nieprzygotowani  ,  czy  usiłuje  się  tak,  jak 
powiedziano na szkoleniu, że pojedynczy radny jest nikim . Jestem rozżalony 
taką sytuacją jaka stała się w tej chwili. Jestem kompletnie nieprzygotowany 
i  nie  mogę  opiniować  żadnych  uchwał,  muszę  się  wstrzymać  od  wydania 
wszystkich opinii ponieważ nie miałem czasu by  się przygotować i  przejrzeć 
dostarczony materiał na komisje. 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
-  zapisy  Statutowe  określają  termin   dostarczenia  materiałów  przed  Sesją. 
Mój  wniosek  jest  taki,  aby  wyznaczać  terminy  posiedzenia  komisji 
bezpośrednio przed Sesją, by radni mogli zapoznać się z materiałami.             
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Jest to pierwsza komisja, a pozostałe  komisje mają  posiedzenia we wtorek 
i środę . Jest jeszcze wolny termin przed Sesją ,by tę komisję przełożyć. Mnie 
absolutnie nie zależy na tym, by materiały na komisje docierały tak późno, 
ale proszę wziąć pod uwagę to, że bardzo spieszyło nam się ze zmianą Statutu. 
Pani Skarbnik jest dopiero trzeci tydzień i też nie jest w stanie opanować całej 
gminy,  nie  znając  jej  specyfiki.  Na  pewno nie  zależy  mi  na  tym,  abyście 
Państwo nie  byli  w  stanie  i  nie  mieli  możliwości   zapoznać  się    z  tymi 
materiałami.
Na  dzisiejszym  posiedzeniu  możemy  dokładnie  omówić  projekty  uchwał 
bez wydawania opinii przez komisję.

Komisja przyjęła przez aklamację następujące stanowisko tj.:

 następne posiedzenie komisji odbędzie się w dniu 26 kwietnia 
o  godz.  10  00   celem  zaopiniowania  projektów  uchwał  pod 
obrady  Rady. W  dniu  dzisiejszym,  komisja zapozna  się  z 
uzasadnieniami  do poszczególnych  projektów uchwał.

Ad. 1. Opinia w sprawie Sprawozdania  z wykonania budżetu 
za 2006 rok.

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy
-  omówiła  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  rok  2006  zgodnie 
z uzasadnieniem. 
Wyjaśniła,  iż  jest  opinia  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Gdańsku 
w  sprawie  opinii  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Gminy  Ustka 
za  2006  rok.  Ponadto  jest  opinia  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej 
dotyczącym udzielenia absolutorium dla Pani Wójt za rok 2006 z tytułu 
wykonania  budżetu.  Na  tej  podstawie  został  przygotowany   projekt 
uchwały   w sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  wykonania  budżetu  za 
2006 rok oraz udzielenia absolutorium dla Wójta z tego tytułu.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.
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Ad.2. Komisja  zapoznała  się  z  następującymi  projektami 
uchwał pod obrady Rady:

- projekt  uchwały w spawie  zmian w budżecie Gminy Ustka 
na 2007 rok.

Jadwiga Dic – Skarbnik  Gminy 
- szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
oraz  udzieliła  stosownych  wyjaśnień  w  zakresie  poszczególnych  kwot 
dotyczących zmian w budżecie.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
- proszę by komisja rozpatrzyła wieloletni plan inwestycyjny pod kątem 
tego  ,  jakie  zadania  nie  ujęte  i  gdzie  je  wprowadzić  .  Jeżeli  komisja 
uważa,  że  pewne  zadania  powinny  być  realizowane  szybciej  , 
to należy przesuwać je w latach.

Radny Jacek Hadryś
- czy są zabezpieczone środki na odszkodowania. Czy są  postępowania 
sądowe, czy były i czy są zakończone.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
-  na  następne  posiedzenie  przygotuję  wszystkie  sprawy  sądowe, 
w  których  uczestniczy  Gmina.  Jest  postępowanie  z  BETĄ-STYL 
o  odszkodowanie  za  drogi  z  II  scalenia   i  środki  na  ten  cel 
są zabezpieczone.
Drugą  sprawą  jest  kwestia  zerwania  bardzo  dużego   kontraktu  przez 
Gminę  i  związanych  z  tym  dużych  środków.  W  tej  sprawie  będę 
oczekiwała od radnych wyrażenia zgody na wynajęcie wyspecjalizowanej 
firmy specjalizującej się w nieruchomościach.
Następna sprawa z BETA-STYL jest zawieszona w Wojewódzkim Sądzie 
Administracyjnym , a  dotyczy sprawy podatkowej .
Jest  jeszcze  sprawa  odszkodowawcza  za  umieszczenie  na  terenie 
prywatnym w Charnowie odstojników wodnych. 
W  Sądzie  Administracyjnym  jest  w  toku  sprawa  wywłaszczeniowa 
w Rowach.
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Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy
- omówiła niżej wymienione projekty uchwały zgodnie z uzasadnieniami.

- projekt  uchwały w sprawie nadania Statutu Urzędowi Gminy 
Ustka.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

-  projekt    uchwały    w   sprawie   powołania  komisji  
dyscyplinarnych I i II instancji w Urzędzie Gminy Ustka.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
- omówiła niżej wymienione projekty uchwały zgodnie z uzasadnieniami.

- projekt uchwały w sprawie odnowy nawierzchni bitumicznej 
na  drodze  powiatowej  Nr  1116  G  Dębina  –  Poddąbie  –
Machowinko.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

- projekt uchwały w spawie  udzielenia pożyczki dla Fundacji  
Partnerstwo  Dorzecza  Słupi   z  siedzibą  w  Słupsku 
ul. Sportowa 34.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.
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- projekt uchwały w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli,  
ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  oraz 
szczegółowe warunki  przyznawania  nauczycielom dodatków 
za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki 
pracy  oraz  niektórych  innych  składników  wynagradzania,  
ustalenia  regulaminu  wysokości,  szczegółowych  zasad 
przyznawania  i  wypłacania  dodatków  socjalnych  – 
mieszkaniowego  i  wiejskiego,  a  także  ustalenia  regulaminu 
przyznawania  nagród  Wójta  Gminy  Ustka  dyrektorom, 
wicedyrektorom  i  nauczycielom  szkół,  dla  których  Gmina 
Ustka jest organem prowadzącym.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

-  projekt  uchwały  w  sprawie   Regulaminów  stypendialnych 
dla  szczególnie  uzdolnionych  uczniów szkół  podstawowych 
i gimnazjalnych oraz studentów I roku studiów, zamieszkałych 
na terenie Gminy Ustka.

Pani Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy omówiła w/w projekt 
uchwały oraz udzieliła stosownych wyjaśnień.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/10/2006 
Rady Gminy Ustka z dnia 6 grudnia 2006 r., w sprawie opłaty  
targowej.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
-  wycofuję  z  porządku  obrad  niniejszy  projekt  uchwały  z  uwagi 
na  to,  iż  w  pierwotnej  uchwale  jest  zapis,  że  na  inkasentów  opłaty 
targowej  wyznacza  się  osoby  fizyczne  i  prawne  ,  które  mogą  być 
inkasentami.   Na  tej  podstawie  mogę  zawrzeć  umowę  z  Gminnym 
Ośrodkiem Kultury i nie musi być podejmowana dodatkowa uchwała.
Inkaso będzie stanowiło przychód  dla GOK. 
W tym  roku  postanowiłam,  że  w  ramach  organizacji  sezonu  letniego 
w Rowach i Poddąbiu przekażemy nieodpłatnie dla GOK : Punkt 
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Informacji Turystycznej, plaże na wydzierżawianie zabawek dmuchanych 
itp.,  Park  -  plac  do  organizacji  imprez  kulturalnych,  Punkt  Informacji 
w Poddąbiu łącznie z terenem z tyłu, miejsca parkingowe. 
Z uzyskanych dochodów mają zakupić scenę z zadaszeniem, której koszt 
jest ca 100 tyś zł. 
Plaża jest w dyspozycji  Urzędu Morskiego. Corocznie na okres sezonu 
letniego  przejmujemy  plaże  i  w  uzgodnieniu  Urzędem  Morskim 
lokalizujemy  na  plaży  jednostki  WOPR,  przebieralnie,  kilka  zabawek 
dmuchanych, obnośną sprzedaż np. pączków, paluchów itp. W tym roku, 
do podpisywania umów z dzierżawcami będzie właściwy GOK.

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy
-  przyszłościowo  będziemy  od  tego  odstępować   i  będziemy  ustalać 
dotacje dla GOK z przeznaczeniem na działalność kulturalną . GOK jest 
instytucją kultury i powinien zajmować się tą dziedziną. 

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości .

- projekt uchwały w sprawie  ustalenia procedury uchwalania 
budżetu  gminy  oraz  rodzaju  i  szczegółowości  materiałów 
informacyjnych  towarzyszących  projektowi  uchwały 
budżetowej.

Powyższy  projekt  uchwały  omówiła  Pani  Jadwiga  Dic  Skarbnik 
Gminy.

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości .

Ad. 3. Ustalenie  planu  pracy  komisji  na  rok  2007  ,  komisja 
odłożyła na następne posiedzenie

Ad. 4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
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Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujące pismo:

Rzecznik Dyscypliny  Finansów Publicznych  właściwy  dla  Regionalnej 
Komisji  Orzekającej  w Sprawach o  Naruszenie  Dyscypliny  Finansów 
Publicznych przy RIO w Gdańsku  
- w sprawie opinii o sposobie wywiązywania się Pana  /* wyłączenie jawności na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 
z obowiązków służbowych.

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy
-  przedstawił  projekt  opinii  w  przedmiocie  sprawy.  Chciałbym  by  była 
to opinia Rady, a nie Przewodniczącego.  Jeżeli  są jakieś uwagi to proszę 
o ich podanie.

Radny Jacek Hadryś
-  jak my się  mamy ustosunkować do opinii.  Część radnych jest  zupełnie 
nowa.  Ja  mogę  ustosunkować  się  jako  mieszkaniec,  ponieważ  z  Panem 
Wójtem  nie  współpracowałem  jako  radny.  Moje  prywatne  zdanie  chyba 
się  nie  liczy,  które  mam  na  temat  działalności  Pana  Wójta.  W związku 
z powyższym wnioskowałbym o umieszczenie zapisu, że nie jest to opinia 
całej  Rady ponieważ taka być nie może.  Może być to opinia starej  Rady 
lub ewentualnie części Radnych, którzy współpracowali z Wójtem. Za część 
radnych  nie  mogę  się  wypowiadać,  a  najchętniej  dołączyłbym  artykuły 
z prasy.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy
-  mogła  zaistnieć  taka  sytuacja,  że  cała  Rada mogła  być  nowa lecz  jest 
ciągłość  władzy.   Jest  to  wymóg  proceduralny  i  trzeba  zająć  jakieś 
stanowisko.   Zwierzchnictwo  służbowe wobec  Wójta  ma  Przewodniczący 
Rady . Rozpatrywaliśmy to, czy ma wypowiadać się Pan Przewodniczący , 
czy  Rada.  Uznaliśmy  z  Panem  Przewodniczącym   ,  że   o  stanowisku 
powinna być poinformowana Rada.

Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji
- gdyby tak wszystko było w porządku , to Rzecznik Dyscypliny Finansów 
Publicznych nie występowałby o opinię. 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy
- jeżeli Państwo uważają, że w opinii tej powinny być uwzględnione jakieś 
zarzuty , czy stanowisko negatywne to trzeba mieć na to dowód. Rzecznik 
Dyscypliny  nie  zwraca  się  do  Państwa  lecz  do  Przewodniczącego   Rady 
Gminy o udzielenie odpowiedzi w ciągu 14 dni. Ja nie mam innego wyjścia, 
a chciałbym żeby to była opinia uzgodniona wspólnie. Część radnych może 
być  za,  a  część  przeciw  i  wówczas  możemy  przegłosować.  Proszę 
zaproponować jakiś zapis.

Radny Jacek Hadryś
-  Przewodniczący  jest  w  trudnej  sytuacji.  Ja  jestem przeciwny  tej  opinii. 
Dzisiejsze  posiedzenie  Komisji   zostało  przełożone  na  dzień  26  kwietnia 
z  uwagi  na  zbyt  późne  dostarczenie  materiałów  i  brak  możliwości 
zapoznania  się  z  materiałami.  Na  następnym  posiedzeniu  komisji 
wypracujemy stanowisko w tej sprawie.

Komisja nie zajęła  stanowiska w w/w temacie.  Na posiedzeniu 
w dniu 26 kwietnia , Komisja ponownie powróci do sprawy.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji 
o godz. 12 45  zamknęła obrady Komisji .

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała                                           Przewodniczący Komisji

Grażyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA


